
ProtokoN Nr 74116
posiedzenia Zarzqdu Powiatu Minskiego

w dniu 29 grudnia 20'16 r.

W posiedzeniu uczestniczyli :

Starosta - Antoni JanTarczynski
Wicestarosta - Krzysztof Ptochocki

czlonkowie Zarzqdu : t-u kasz Bog ucki
Piotr WieczoreK
Marek Pachnik

orazt Teresa Bqk - Skarbnik Powiatu
Matgorzata Podstawka - dyr. ZSA w Minsku Maz.
Emilia Piotrkowicz - nacz. Wydz. Oswiaty i Promocji
Wojciech Osinski - nacz. Wydz. Gospodarki Nieruchomosciami

Porzqdek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia.
2, Przyjqcie porzqdku obrad.
3. Informacja o dzialalnosci Starosty w okresie od poprzedniego posiedzenia.
4. Sprawy z zakresu gospodarki nieruchomosciami.
5. Funkcjonowanie Zespolu Szkol Agrotechnicznych w Mihsku Mazowieckim.
6. Podjqcie uchwaly w sprawie udzielenia upowaznienia Dyrektorowi Powiatowego

Urzgdu Pracy w Mihsku Mazowieckim do realizacji projektu wspolfinansowanego ze
Srodkow Europejskiego Funduszu Spolecznego w ramach Regionalnego Programu
Operacyjnego Wojew6dztwa Mazowieckiego na lata 2014-2020.

7 Podjgcie uchwaty w sprawie udzielenia upowaznienia Zastqpcy Dyrektora
Powiatowego Urzqdu Pracy w Mirisku Mazowieckim do realizacji projektu
wspotfinansowanego ze Srodkow Europejskiego Funduszu Spolecznego w ramach
Regionalnego Programu Operacyjnego Wojewodztwa Mazowieckiego
na lata 2014-2020.

8. Podjgcie uchwaty w sprawie zmian w budzecie Powiatu na 2016 rok
9. Sprawy ro2ne
10. Przyjqcie protokolu posiedzenia w dniu 20 grudnia 2016 r.

1 1. Zamknigcie posiedzenia.

Ad. 1

Starosta - Antoni Jan Tarczynski otworzyl posiedzenie.

Ad.2
Starosta - Antoni Jan f arczynski przedstawit porzqdek posiedzenia, ktory

zostal przyjqty jed nogloSn ie.

Ad. 3

Starosta - Antoni Janf arczynski poinformowal o nastqpujqcych sprawach:

- wplyngly srodki z dotacji dla SPZOZ w kwocie 4 980.000 zt.
- wplyngla informacja o zmniejszeniu kwoty dofinansowania na budowg hali sportowej
przy ul. Budowlanej o kwotq 235.000 zl do kwoty 1,740.100 zl,



wicestarosta - Krzysztof plochocki poinformowat o nastgpuiqcej sprawie;- uczestniczyl w spotkaniu wielkiego Goscirica Lltewskieqo,

Ad, 4

NieruchomoSciami Wojciech Osinski
rzeprowadzono negocjacje z wiascicielami
w 55 mkw, w Wielgolesie Brzezihskim,

pozytywnym, bo uzgodniono kwote
(55 zllmkw,), przeprowadzono rowniez11 slami dzialk o pow, 60 mkw. i rowniez w tym9 zakonczyly pozytywnym bo uzgodniono t<wotqo okoSci 1 500 \z I jednogtosni ory.z przeprowadzonych negocjaoji,

u - Piotr Wie wrocil siq z pytan iem, czy byiy prowadzone
lanowana budowa ul, 3 Maia,

o ustalenie odszkodowania iw sytuacji, gd
te dziatki byly zajgte pod drogq i przechod
w postgpowaniu administracyjnym ustalitby odszkodowanie, ktore wyplaeane jest
z dotacji od wojewody,

Ad, 5
Dyrektor ZSA - Malgorzala Podstawka powied ziala, ze sytuacJa w szKotezmienila siq 13 grudnia br,, bo wtedy wrocila ze zwolnienia lekarskiego p.

z informacjq,2e wraca jako dvrektor.
Nastqpnie wyjasnila, ze p, nie przyiqla pierwszego skierowania do

ela, bo zaZqdala jako dyrektor. Drugie
nla p, przyniosla or:leczenie
ani kolejnych dniach grudnia nier chciaia
nauczycieli i pracownikow panowaia

rownowaga wSrod nauczycieli, a przez
destabilizacja Wyjasnita, ze pracownicy

prawa) z powodztwa p,

w pokoju nauczycietskim, srosno ournllj#'3:i!:r::r'"r':"ri,:-i:lrlJ'?yrI
pelnoprawnym dyrektorem, ze plan jest niedobry i tego typu uwagi,
P. Matgorzata Podstawka powiedziala, ze r
za spokojern i za pracq, starajq siq nie z
naklaniani, czy sq jakies newralgiczne sy
pracownicza, niektorzy poprosili o wolne,



W dniu 2i grudnia zwolana zostala

QP, na

n

oblem
pytanr du.ie p. M
ieni,

z mecenasem, jakie ma dalej podjqi kroki,

, bo jezeli nauczyciel nie chce
unek pracy,
zycieli,

wiedzial, ze docierajq do nas sy{lnaly,2e
syruacJg

zp.
Rowniez_widac byio reakcje mlodzieZy na
pytania, Dodata, 2e rozmawiala zprzewodnp zlawila siq w szkole to ucz

chocki powiedzia l, Ze rozmawiai
ry poruszyt kwestiq dotyczqcq obawy
cii sig z pytaniem, czy jest jakie6 ryzyko,

ane jest podpisanie jakiejkolwiek umowy
inow kwalifikacyjnych. Wyjasnila , .L



w momencie, kiedy bedq znane te terminy to bqdzie .mozna podjqc dzialania, czywytypowana grupa j2 oscbowa moze .1echac, czy nie, bo najpieruv muszq zdacegzaminy' Dodaia, 2e czekajeszcze na'przedstawlciela z Grecji', ale nie znane sqjeszcze Zadne szczegoly
Wicestarosta powiedzial,2e najwazniejsze jest zeby uczniowie zdali egzaminy,Dyrektor - Malgorzata Podstawka powiedzia la', ze szkola bqdzie siq starata o typowyprogram Erasmus
skarbnik Powiatu zwrocila siQ z pytaniem, jak lest z odszkodowanrem dlan

DyreKtor ZSA powie dziala,, ze zasqdzono od !-o4wanego kwoty 1 g,7b3, 27 zl z_rygoremnatychmiastowej wykonalnosci w kwocie 6,265,44 zt"(co zosialo *yptu.onu) i 360 zltytulem zwrotu kosztow zastgpstwa procesowego.
Dodala, ze pozostala kwota, jesli nie bqdziemyiig odwotywali inie bgdzie odwolywalasiQ p' to wowczas musi zosta6 zaplacona, Dodaia, )u .upornata srQzuzasadnieniem do wyroku i stwierdzita, ze sprawa zost ria sptycon abez rozpalrzeniaszczegoiowego, a ponadto w tym czasie szkolg reprezentow'aly ro2ne osoby.P, Marek Pachnik, zwrocit uwagg, ze nieprzyzwoicie dtugo p, nreswiadczyla pracy jako nauczyciel (e' oni;, bo wediug roznych procedur dawno powrnnaotrzymac wypowiedzenie, Ktokolwiek by to nie byt nie Swiad 

"ry pr""y i nalezydyscyplinarnie zwolnic,
Skarbnik powiatu powiedziata

nie byla Swiadczona,

dczenie pra ne jest w dzienniku
iq pod tema Iekcji,
iata, ze ws towane, poniewaz
sq organizo i wpisana jest inna

ze. dziennik lekcyjny jest list obecnosci nauczyciela.
nie swiadczenia przez p. pracy przez

P Matgorzata podstawka powiedziala,2e p, w srodq miala 1 lekcjg, naktorq poszla, a w czwartek tych lekcji bylo 6 ina pienvszq lekcjg nieposzta, a na;l;g;lekciq poszta, wiqc trudno tez by,ro stwierdzic, czy pracuje, czy'nie, '

Skarbnik Powiatu powiedziala,2e nalely przygotowac dokumenty do wyliczeniawynagrodzenia,
starosta Antoni Jan. Tarczynski podsumowuiqc zwrocil uwagQ na potrzebq
dokumentowan ia wszystkiego,

- Emilia piotrkowicz powiedziala, Ze
Ponadgimnazjalnego i Ustawiczneqo
opiniq i stwierdzila, 2e ksztalcenie

dowego w technikum to nie to samo co
wnosci, Nie mozna rozdzielac ksztaicenia
zawodowego praktycznego w technikum,

sum '18 godz, W przepisach prawa
owah dotyczqcych tych kwestii, brak iest

p. Emilia Piotrkowicz powiedziala, ze
o interpretacjg przepisow art 42 ust, 3
obowiqzkowy wymiar godzin zaiec d
w szko,lach prowadzqcych ksztalcenie z

ze trudne do udokumentowania bgdzie, Ze praca

P, Marek Pachnik powiedzial,
Dodal, ze niepokoi go kwestia
B dni, to zbyt diugi okres,



ig, aby stanowisko byto na pismie
nauczyciele ZSA mieli umowy na 1B/18
byiy na 1gljB, Zwrocila sig o wyrazenie

uchom ien ie wyplaty wyrownan ia,

Ad, 6

przeprowadzono glosowanie, w ktorym
opowiedziai siq jednoglosnie (nieobecny p,

Ad, 7

zarzqd powiatu podjql uchwalg Nr 462 r16 w sprawie udziereniaupowa2nienia Zastgpcy Dyrektora Powiatowego Urzqdu pracy w Mihsku



Mazowieckim do realizacji projektu wspolfinansowanego ze Srodk6w
Europejskiego Funduszu Spolecznego w ramach Regionalnego Programu
Operacyjnego Wojewodztwa Mazowieckiego na lata 2014-2020.

Ad. 8
Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk przedstawila projekt uchwafy w sprawie zmian

w budzecie Powiatu na 2016 rok. Wyjasnila, 2e zmiany polegajq na zmianie planu
dochodow i wydatkow zwiqzanych ze zmianq kwot dotacji celowych przekazywanych
z budzetu panstwa, przeniesieniu wydatkow miqdzy $$ w ramach tego samego dzialu
w zakresie wydatkow biezqcych oraz pzeniesieniu wydatkow z rczerwy budzetowej
i dotyczyty:
- Starostwa Powiatowego w Minsku Mazowieckim,
- Komendy Powiatowej Paristwowej Strazy Pozarnej w Mirisku Maz.
- Gimnazjum i Liceum Ogolnoksztafcqcego w Minsku Maz.
- Zespolu Szkol im. M. Sktodowskiej-Curie w Minsku Maz.
- Centrum KsztalceniaZawodowego i Ustawicznego w Minsku Maz.
- Zespolu Szkot Ekonomicznych w Minsku Maz.
- Zespolu Szkot Zawodowych Nr 2 w Minsku Maz.
- Domu Dziecka w Falbogach,
- Domu Pomocy Spolecznej w Kqtach,
- Domu Pomocy Spolecznej Sw. Jozefa w Mieni,
- Domu Pomocy Spolecznej ,,Jedlina" w Mienl,
- Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Minsku Maz.
- Powiatowego Srodowiskowego Domu Samopomocy w Minsku Maz.
- Powiatowego Urzqdu Pracy w Mirisku Maz.
Nastqpnie przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjqciem uchwafy czlonkowie
Zarzqdu glosowali nastqpujqco :

- Starosta - Antoni Janf arczyhski - za podjqciem uchwaly,
- Wicestarosta - Krzysztof Ptochocki - za podjqciem uchwaly,
- Czlonek Zarzqdu - Piotr Wieczorek - za podjgciem uchwaly,
- Cztonek Zarzqdu - Marek Pachnik - za podjgciem uchwaly,
Glosow przeciwnych iwstrzymujqcych siq nie bylo, nieobecny p. t-ukasz Bogucki.

Zarzqd Powiatu podjql uchwalg Nr 468/16 w sprawie zmian w budzecie
Powiatu na 2016 rok.

Ad. 9
Czlonek Zarzqdu - Piotr Wieczorek zglosit do Nagrody Powiatu Minskiego

,,Laura" p. Dariusza Kowalczyka - dyrektora Gminnego Centrum Kultury w Halinowie.

Czlonek Zarzqdq- l-ukasz Bogucki zglosit do Nagrody powiatu Minskiego
,, La u ra" Stowa rzyszen ie,, Rozwijamy talenty".

Zarzqd Powiatu postanowil zglosic do Nagrody Powiatu Minskiego ,,Laura"p Dariusza Kowalczyka dyrektora Gminnego Centrum Kultury w Halinowie
i Stowarzyszenie,,Rozwijamy talenty"

Starosta - Antoni Jan Tarczyriski powiedzial, 2e po. Gtownego Geodety Kraju
przeslala podzigkowania za przyjqcie przedstawicieli Ukrainskiej Sluzby Geodezyjnej,
Ka rtog rafi cznej i Katastru .

Starosta przypomnial, 2e byto skladane wspolne wystqpienie powiatu, gminy Minsk
Mazowiecki i miasta Minsk Mazowiecki w sprawie budowy poludniowej obwodnicy



Minska Mazowieckiego. Poinformowal, 2e Marszalek Wojewodztwa Mazowieckiego
zaproponowat spotkanie w tym zakresie na dzien 30 stycznia 2017 r., natomiast
GDDK|A przeslata informacjq,2e zadanie to nie moze byc obecnie realizowane przez
GDDKiA
Kolejno Starosta poinformowal,2e odbyt siq Konwent Wojtow i Burmistrzow, na ktorym
podjgto decyzjq, aby wystqpic do Komendanta Glownego Policji i Komendanta
Stotecznego Policji o zmiany w strukturze policji na terenie powiatu, gdyz pojawila siq
inicjatywa, zeby w kaldej gminie byt komisariat.
Powiedzial, ze Komendant Stoteczny Policjijest przeciwny takiej organizacji
Dodal, 2e byNa rowniez sugestia, 2eby zwiqkszyc ilosc etatow dla KPP w Minsku Maz.
na co Komendant Stoleczny Policji stwierdzil, ze nie ma takiej mozliwoSci.

Starosta powiedzial, 2e o dofinansowanie organizacji Orszaku Trzech Kroli
wystqpila Fundacja ,,Dzigkujemy za wolno6c", natomiast wystqpienie o przejscie
procesji zlo2one zostalo przez parafig. Zwrocil siq do Wicestarosty o wyjasnienie
kwestii, kto jest organizatorem Orszaku Trzech Kroli.

Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk powiedziala, ze do rozliczenia2016 r. zachodzi
potrzeba wprowadzenia zmian w preliminarzach kosztow dziafalnosci Warsztatow
Terapii Zajgciowej w Minsku Maz. prowadzonych przez Caritas Diecezji Warszawsko-
Praskiej oraz wTZ,,Leko" w okuniewie, Dodala, 2e po uzyskaniu zgody podpisane
zostanq aneksy.

Zarzqd Powiatu zaakceptowal wprowadzenie zmian w prelimin arzach kosztow
dzialalno6ciWTZ w Minsku Maz. iWTZ w Okuniewie.

Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk powiedziala, ze wplynqla z SPZOZ informaqa
na temat przewidywanego wykonania planu finansowego na 2016 rok. Powiedziala,
ze niepokojqcq sytuacjq jest, ze strata wynosi 3.267 .221 zl i przekracza amorlyzacjq.
Zarzqd wstgpnie przeanalizowal przedlozony material i ustalono, 2e na kolejnym
posiedzeniu powroci do tego tematu.
Starosta powiedzial, ze Rada Spoteczna SPZOZ powinna siq spotkac i powinna byc
przedstawiona pelna informacja i dalsze procedury postqpowania zwiqzane
z zaistnialq sytuacjq, ze strata przekracza amorlyzailq.

Wicestarosta - Krzysztof Plochocki powiedzial, 2e uczestniczyl w posiedzeniu
Rady Spotecznej przy Samodzielnym Specjalistycznym Zespole Zakladow Opieki
Zdrowotnej w Rudce i pojawita sig sugestia przejqcia pzez powiat tego szpitala.
Starosta powiedzial, ze spotkat sig z dyrekcjq SSZZOZ w Rudce i wyjasnil, ze jedyne
co mozemy ze swej strony uczynic to poprzec stanowisko pracownikow tego szpitala.

Cztonek Zarzqdu - Marek Pachnik zwrocll siq z pytaniem, czy wyjasniona
zostala kwestia dowozenia dzieci z gm.Katuszyn do ZSS w lgnacowie.

Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk powiedziala, 2e rozmawiala ze Skarbnikiem
z Kaluszyna i wyjasniono, ze jest to zadanie wlasne gminy, a nie zadanie powiatu.
Dodala, ze w statucie ZSS nie ma wpisanego takiego zadania.
Skarbnik Powiatu powiedziala, 2e gmina mogtaby powierzyc do realizacji zadanie
powiatowi i przekazac na to pomoc finansowq. Ustalono, 2e laki wariant zostanie
uzgodniony z radcami prawnymi.
Ustalono, ze kolejne posiedzenia odbqdq siq 2 stycznia, 9 stycznia i 23 stycznia
2017 r. godz. 9.00.

Ad. 10
Protokot posiedzenia w dniu 20 grudnia 2016 r. zostal przyjqty.



Ad.11
Zamkniqcie posiedzenia.

Starosta - Antoni Jan Tarczyfiski

Wicestarost a - Krzy sztof Plochock i

Czlonkowie Zarzqdu: t ukasz Bogucki

Marek Pachnik

Piotr Wieczorek


